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Journal's website : https://global.oup.com/Information for authors : https://global.oup.com/academic/authors/Présentation de l'éditeurOriginal language : 
OUP has offices in 50 countries, publishes in 40 languages. More than 6,000 titles a year worldwide, in a variety of formats. Dictionaries, English language teaching materials, children's books, journals, scholarly monographs, printed music, higher education textbooks, and schoolbooks. Many of these titles are created specifically for local markets and are published by our regional publishing branches. We sell more than 110 million units each year, and most of those sales are outside the UK.
Other language : 
OUP est présent dans 50 pays, publie en 40 langues. Plus de 6000 titres/an dans une variété de formats. Dictionnaires, matériel d'enseignement de l'anglais, livres pour enfants, revues et monographies académiques, musique imprimée, manuels d'enseignement supérieur et livres scolaires. Beaucoup de titres sont créés pour les marchés locaux et publiés par les succursales régionales. Nous vendons plus de 110 millions d'unités chaque année, essentiellement en dehors du Royaume-Uni.
Topics : MultidisciplinaryBook types : Monographies, Manuals, OtherPublication languages : English, ChineseReadership : Scientific, EducationalDistribution formats : Hard copy, EbookOpen access : YesInformations généralesAdditional information : 
(1) Politique de libre accès chez OUP, revues et livres : https://academic.oup.com/journals/pages/open_access (> Open Access Books > Open Access and Academic Monographs). (2) OUP publie en anglais, en chinois (bureau Chine) et dans 40 langues.
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